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ЖИТОМИРСЬКА РАЙОННА РАДА 

7 скликання 

 

     ПРОТОКОЛ № 11 

засідання постійної комісії з питань 

бюджету і комунальної власності 

 

від 20 грудня 2017 року                                                                     м.Житомир 

Малий зал засідань                                                                              10-00 год. 

 

Всього членів комісії – 10. 

 

У  роботі  комісії взяли участь 7 депутатів: Котвицький С.В., Голік Т.І.,   

Кліменко В.М.,     Медведюк О.В.,   Михайлов А.М.,  Нижник В.Т.,  Стах В.М.   

 

Відсутні – 3: Шахова О.П.,    Дєньга В.А.,   Парфентієва Т.М.   

 

У роботі комісії беруть участь: 

1. Крутій Сергій Григорович – голова районної ради 

2. Микитюк Сергій Михайлович – голова райдержадміністрації 

3. Білецький Олег Миколайович – заступник голови районної ради 

4. Подорожна Тамара Леонідівна – керуючий справами виконавчого апарату 

районної ради 

5. Ходоровська Наталія Володимирівна – начальник управління фінансів 

райдержадміністрації 

6. Оржехівський Володимир Миколайович – начальник управління 

агропромислового розвитку райдержадміністрації, депутат районної ради 

7. Вакулюк Людмила Іванівна – начальник управління праці та соціального 

захисту населення райдержадміністрації 

8. Собко Тарас Дмитрович – головний лікар комунальної установи 

«Центральна районна лікарня» районної ради 

9. Полозун Людмила Вікторівна – заступник головного лікаря з 

економічних питань комунальної установи «Центральна районна лікарня» 

районної ради 

10. Горбенко Геннадій Валентинович – головний лікар комунальної 

установи «Центр первинної медико-санітарної допомоги» районної ради 

11. Давиденко Світлана Олександрівна – начальник відділу освіти 

райдержадміністрації 

12. Гречко Олена Борисівна - начальник відділу  економічного розвитку і 

торгівлі райдержадміністрації 

13. Мирна Інна Олексіївна – завідувач сектору у справах сім’ї, молоді і 

спорту райдержадміністрації 

14. Черняк Антоніна Петрівна – начальник служби у справах дітей 

райдержадміністрації  
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15. Довгалюк Наталія Володимирівна - головний бухгалтер відділу 

культури і туризму райдержадміністрації 

16. Сікайло Тетяна Ананіївна – начальник фінансово-господарського 

відділу райдержадміністрації 

17. Янєв Фелікс Вікторович -  начальник відділу житлово-комунального 

господарства та цивільного захисту населення  райдержадміністрації 

18. Мельник Олександр Петрович – директор територіального центру 

обслуговування одиноких непрацездатних громадян 

19. Рєбдєя Ярослав Анатолійович – радник голови районної ради, депутат 

районної ради 

20. Мусійчук Роман Миколайович - депутат районної ради 

21. Бойко Віктор Васильович – голова ГО  ВФСТ «Колос» АПК України 

22. Сорока Віталій  Анатолійович – голова районної партійної організації 

ВО «Батьківщина» 

23. Мерімський  Євген Леонідович – представник Громадської ради при 

райдержадміністрації 

24. Представники засобів масової інформації: Юхимчук Сергій 

Миколайович – виконуючий обов’язки головного редактора комунального 

підприємства «Редакція газети «Приміське життя» районної ради 

25. Працівники виконавчого апарату районної ради 

 

             Головує на засіданні голова комісії Котвицький С.В. 

 

СЛУХАЛИ: Про початок роботи постійної комісії. 

ВИРІШИЛИ: Розпочати засідання комісії. 

«За» - 7 (Котвицький С.В., Голік Т.І.,   Кліменко В.М.,     Медведюк О.В.,   

Михайлов А.М.,  Нижник В.Т.,  Стах В.М.) 

«Проти» - 0. 

«Утримались» - 0. 

«Не приймали участь у голосуванні» - 0. 

Рішення прийнято одноголосно. 

 

ВИСТУПИЛИ: Котвицький С.В., голова постійної комісії, звернувся до 

депутатів дотримуватися вимог Законів України «Про запобігання корупції» та 

«Про місцеве самоврядування в Україні» та оголошувати про виниклий 

конфлікт інтересів, у разі його виникнення, при розгляді питань порядку 

денного. 

 

СЛУХАЛИ: Про порядок денний постійної комісії. 

                    Інформує:  голова постійної  комісії  Котвицький С.В. 

     Ознайомив присутніх із переліком питань, що пропонуються до розгляду на 

комісії. 

ВИСТУПИЛИ: Собко Т.Д., головний лікар комунальної установи «Центральна 

районна лікарня» районної ради, який звернувся до депутатів включити до 

порядку денного комісії питання про внесення змін до штатної кількості 

працівників районної лікарні, збільшивши її на 5 штатних одиниць, а також 
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питання про внесення змін до рішення 14 сесії 7 скликання №472 «Про 

співфінансування проекту на 2018 рік»  - щодо проекту  (програми) 

«Капітальний ремонт будівлі (утеплення фасадів та покрівлі, ремонт покрівлі, 

заміна вікон та зовнішніх дверей) КУ «Центральна районна лікарня» 

Житомирської районної ради (головний корпус та прибудова до поліклініки)». 

         

       Стах В.М., депутат районної ради, виступив щодо підтримки пропозиції 

передбачити кошти в сумі 200 тис. грн. на лікування ліквідаторів аварії на 

ЧАЕС. 

       Котвицький С.В., голова постійної комісії, сказав, що виділяти кошти 

потрібно у тому числі і пенсіонерам, які мають пільги та заслуги. Зауважив, що 

у зв’язку з тим,  що програма соціального та економічного розвитку району на 

2018 рік ще не погоджена та не затверджена, розглядати пропозицію про 

планування у районному бюджеті та програмі соціального та економічного 

розвитку на 2018 років коштів в сумі 200 тис. грн. на лікування ліквідаторів 

аварії на ЧАЕС є недоцільним. Вніс пропозицію першим питанням розглянути 

затвердження районного бюджету на 2018 рік.  

        Ходоровська Н.В., начальник управління фінансів РДА, відповіла, що 

доцільніше було б розглянути першим проект програми економічного та 

соціального розвитку району, а також інші проекти цільових програм і лише 

тоді перейти до розгляду питань бюджету, оскільки проект бюджету передбачає 

певні витрати на ці програми. 

       Медведюк О.В., депутат районної ради, вніс пропозицію прийняти рішення, 

згідно якого кошти, відповідно до депутатської квоти за 2017 рік, при розподілі 

не включати у вільний залишок на 2018 рік, а залишити право їх використання 

за депутатом, який їх не використав у 2017 році. 

       Ходоровська Н.В., начальник управління фінансів РДА, проінформувала, 

що усі залишки коштів у кінці поточного року будуть повернуті назад у той 

бюджет, з якого вони виділялися. Наголосила на тому, що до 28 грудня 

розпорядники коштів можуть використовувати кошти.  

        Михайлов А.М., депутат районної ради, запропонував суми коштів, які не 

використані депутатами у 2017 році, закріпити за ними у 2018 році. 

        Білецький О.М., заступник голови районної ради, запропонував скасувати 

рішення, яким запроваджено розподіл коштів за пропорцією 30% - депутатами, 

70% - райдержадміністрацією, або ж, вніс пропозицію, звернутися до голови 

РДА, щоб той гарантував виділення цих коштів, які за депутатською квотою не 

використані депутатом,  за пропозицією райдержадміністрації.  

        Микитюк С.М., голова райдержадміністрації, відповів, що, якщо буде 

потреба у виділенні коштів на відповідні заходи та/чи об’єкти, 

райдержадміністрація буде пропонувати їх виділити.  

         Оржехівський В.М., депутат районної ради, начальник управління АПР 

РДА, звернувся до комісії з клопотанням надати йому слово при розгляді 

бюджетних питань. 
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ВИРІШИЛИ: Затвердити наступний порядок денний засідання постійної комісії 

в цілому з урахуванням доповнень та пропозицій:    

  

1. Про внесення змін до штатної чисельності комунальної установи 

«Центральна районна лікарня» Житомирської районної ради. 

Інформує: Собко Тарас Дмитрович – головний лікар комунальної  

установи «Центральна районна лікарня» районної ради 

 

2. Про проект Програми економічного і соціального розвитку 

Житомирського району на 2018 рік. 

Інформує: Гречко Олена Борисівна – начальник відділу економічного 

розвитку і торгівлі райдержадміністрації 

 

3. Про затвердження Програми організації харчування школярів у закладах 

загальної середньої освіти Житомирського району на 2018 рік. 

Інформує: Давиденко Світлана Олександрівна – начальник відділу освіти 

райдержадміністрації 

 

4. Про районну (комплексну) цільову соціальну Програму забезпечення 

житлом дітей-сиріт, дітей, позбавлених батьківського піклування, та осіб з їх 

числа на 2018-2022 роки. 

Інформує: Черняк Антоніна Петрівна – начальник служби у справах дітей 

райдержадміністрації 

 

5. Про затвердження Програми надання окремих видів пільг громадянам 

Житомирського району на 2018 рік. 

Інформує: Вакулюк Людмила Іванівна – начальник управління праці та 

соціального захисту населення райдержадміністрації 

 

6. Про затвердження Програми забезпечення відкритості в діяльності 

Житомирської районної ради та Житомирської районної державної 

адміністрації на 2018-2020 роки. 

Інформує: Мірошниченко Юлія Олександрівна – начальник   

організаційного відділу виконавчого апарату районної ради 

 

7. Про затвердження Програми про кошти для забезпечення виконання 

депутатських повноважень та порядок їх використання на 2018-2020 роки. 

Інформує: Мірошниченко Юлія Олександрівна – начальник   

організаційного відділу виконавчого апарату районної ради 
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8. Про визначення розміру фінансових ресурсів на виконання у 2018 році 

Програми про кошти для забезпечення виконання депутатських повноважень та 

порядок їх використання на 2018-2020 роки. 

Інформує: Мірошниченко Юлія Олександрівна – начальник   

організаційного відділу виконавчого апарату районної ради 

 

9. Про затвердження розпоряджень голови районної ради. 

Інформує: Мірошниченко Юлія Олександрівна – начальник   

організаційного відділу виконавчого апарату районної ради  

 

10. Щодо оцінки майна, яке підлягає відчуженню. 

Інформує: Уницький Сергій Олександрович - головний спеціаліст з питань 

комунальної власності відділу з юридичних питань, кадрового 

забезпечення та комунальної власності виконавчого апарату районної 

ради 

 

11. Про затвердження Договору про взаємодію щодо організації проведення 

електронних торгів. 

Інформує: Садовська Світлана Олександрівна - начальник відділу з 

юридичних питань, кадрового забезпечення та комунальної власності 

виконавчого апарату районної ради 

 

12. Про внесення змін до складу Тендерного комітету районної ради. 

Інформує: Садовська Світлана Олександрівна - начальник відділу з 

юридичних питань, кадрового забезпечення та комунальної власності 

виконавчого апарату районної ради 

 

13. Про затвердження переліку об'єктів нерухомого майна територіальних 

громад сіл, селищ району, що підлягають приватизації у 2018 році. 

Інформує: Уницький Сергій Олександрович -  головний спеціаліст з питань 

комунальної власності відділу з юридичних питань, кадрового 

забезпечення та комунальної власності виконавчого апарату районної 

ради 

 

14.  Щодо включення громадських організацій, що здійснюють діяльність 

у галузі фізичної культури і спорту, у районну Програму розвитку  фізичної 

культури і спорту на 2017 – 2021 роки та забезпечення їх фінансування на строк 

дії зазначеної Програми. Висновки Житомирської райдержадміністрації та 

відділу освіти і сектору у справах сім’ї, молоді та спорту райдержадміністрації 

з даних питань. 

Інформує: Мирна Інна Олексіївна – начальник сектору у справах сім’ї, 

молоді та спорту райдержадміністрації 
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15.  Про погодження та затвердження договорів. 

Інформує: Мирна Інна Олексіївна – начальник сектору у справах сім’ї, 

молоді та спорту райдержадміністрації 

 

16.  Про внесення змін та доповнень до рішення районної ради від 

04.11.2016р. №203 «Про участь депутатів районної ради у розподілі коштів 

районного бюджету». 

 Інформує: Ходоровська Наталія Володимирівна – начальник управління 

фінансів райдержадміністрації 

 

17.  Про затвердження розпоряджень голови райдержадміністрації. 

Інформує: Ходоровська Наталія Володимирівна – начальник управління 

фінансів райдержадміністрації 

 

18.  Про внесення змін до районного бюджету на 2017 рік. 

Інформує: Ходоровська Наталія Володимирівна – начальник управління 

фінансів райдержадміністрації 

 

19.  Про затвердження районного бюджету на 2018 рік. 

Інформує: Ходоровська Наталія Володимирівна – начальник управління 

фінансів райдержадміністрації 

 

20.  Про план роботи районної ради на перше півріччя 2018 року. 

Інформує: Котвицький Сергій Валерійович – голова постійної комісії 

 

21.  Про стан фінансування районних програм. 

Інформує: Котвицький Сергій Валерійович – голова постійної комісії 

 

 

22.  Різне: 

 

22.1.  Про  внесення   змін  до  Заходів щодо реалізації Районної Програми 

соціальної підтримки сімей загиблих учасників антитерористичної операції, 

військовослужбовців і поранених учасників АТО та вшанування пам’яті 

загиблих на 2016-2018 роки.  

Інформує: Вакулюк Людмила Іванівна – начальник управління праці та 

соціального захисту населення райдержадміністрації 

 

 

22.2. Про внесення доповнень до районної Програми по забезпеченню 

здійснення Житомирською райдержадміністрацією повноважень, визначених 
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законами України та делегованих Житомирською районною радою, на 2016-

2017 рр. 

Інформує: Сікайло Тетяна Ананіївна – начальник   фінансово-

господарського відділу апарату  райдержадміністрації 

 

22.3.  Про внесення змін до районної  Програми фінансування робіт з 

будівництва, реконструкції, ремонту та утримання  комунальних,  загального 

користування місцевого та державного  значення автомобільних доріг у 

Житомирському районі  на 2016-2020 роки. 

Інформує: Янєв Фелікс Вікторович - начальник відділу житлово-

комунального господарства   та  цивільного захисту населення 

райдержадміністрації 

 

22.4. Про внесення змін до рішення 14 сесії 7 скликання №472 «Про 

співфінансування проекту на 2018 рік»  - щодо проекту  (програми) 

«Капітальний ремонт будівлі (утеплення фасадів та покрівлі, ремонт покрівлі, 

заміна вікон та зовнішніх дверей) КУ «Центральна районна лікарня» 

Житомирської районної ради (головний корпус та прибудова до поліклініки)». 

        Інформує: Собко Тарас Дмитрович – головний лікар комунальної установи  

        «Центральна районна лікарня» районної ради 

 

         Результати голосування за затвердження порядку денного: 

«За» - 7 (Котвицький С.В., Голік Т.І.,   Кліменко В.М.,     Медведюк О.В.,   

Михайлов А.М.,  Нижник В.Т.,  Стах В.М.). 

«Проти» - 0. 

«Утримались» - 0. 

«Не приймали участь у голосуванні» - 0. 

      Рішення прийнято одноголосно, порядок денний засідання затверджено. 
 

СЛУХАЛИ: Про регламент засідання комісії. 

                         Інформує: Котвицький С.В. – голова постійної комісії 

ВИРІШИЛИ: Затвердити наступний регламент засідання комісії: з кожного 

питання порядку денного надати доповідачам по 7 хвилин,   з питань внесення 

змін до бюджету – до 10 хвилин, з питань затвердження районного бюджету на 

2018 рік – до 30 хвилин, з питань презентації програм – до 15 хвилин за кожною 

програмою, для виступів та пропозицій - до 3 хвилин.  

       Результати голосування: 

«За» - 7 (Котвицький С.В., Голік Т.І.,   Кліменко В.М.,     Медведюк О.В.,   

Михайлов А.М.,  Нижник В.Т.,  Стах В.М.). 

«Проти» - 0. 

«Утримались» - 0. 

«Не приймали участь у голосуванні» - 0. 

       Рішення прийнято одноголосно. Регламент засідання затверджено. 
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1.СЛУХАЛИ: Про внесення змін до штатної чисельності комунальної установи 

«Центральна районна лікарня» Житомирської районної ради. 

      Інформує: Собко Т.Д.– головний лікар комунальної установи «Центральна 

районна лікарня» районної ради 

ВИРІШИЛИ: Погодити проект рішення «Про внесення змін до штатної 

чисельності комунальної установи «Центральна районна лікарня» 

Житомирської районної ради» та рекомендувати його на затвердження 

районної ради. 

       Результати голосування: 

«За» - 7 (Котвицький С.В., Голік Т.І.,   Кліменко В.М.,     Медведюк О.В.,   

Михайлов А.М.,  Нижник В.Т.,  Стах В.М.). 

«Проти» - 0. 

«Утримались» - 0. 

«Не приймали участь у голосуванні» - 0. 

       Рішення прийнято одноголосно. 

 

2.СЛУХАЛИ: Про проект Програми економічного і соціального розвитку 

Житомирського району на 2018 рік. 

        Інформує: Гречко О. Б. – начальник відділу економічного розвитку і 

торгівлі райдержадміністрації – текст інформації додається до протоколу. 

 

ВИСТУПИЛИ: Медведюк О.В., депутат районної ради, запитав доповідача які 

заходи передбачені проектом програми для сприяння роботи інвесторів на 

території району, зокрема щодо заходів по інвестору – підприємство «Мила 

кізонька», який здійснює свою діяльність у с.Гай.  

     Гречко О.Б., начальник відділу економічного розвитку і торгівлі РДА, 

відповіла, що підприємство «Мила кізонька» у с.Гай створено у липні цього 

року, планом розвитку передбачається, що у 2018 році у підприємства буде 

1000 голів молочних кіз та відповідно кількість працюючих збільшиться до 30-

35 чоловік; розвиток підприємства планується за рахунок їх власних коштів.  

      Медведюк О.В., депутат районної ради, наголосив на тому, що ці програми 

не повинні перетворюватися на програми «радянського союзу». Повідомив, що 

дане підприємство ось уже півроку як не може оформити дозвіл на землю, на 

якій знаходяться їх господарські будівлі (майно), навіть оренду не можуть 

оформити через зволікання органів влади. Запитав, що зроблено районною 

владою для допомоги інвестору з оформленням землі.  

      Микитюк С.М., голова РДА, відповів, що з даними суб’єктами 

господарювання було проведено зустріч, на якій райдержадміністрацією 

запропоновано підприємству звернутися до РДА з офіційним листом, описати 

проблеми – за даним зверненням райдержадміністрація матиме законні 

підстави для звернення до відповідальних органів та структур, до повноважень 

яких належить вирішення проблемних питань. Повідомив про те, що до цього 
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часу жодного письмового звернення до РДА від даного суб’єкта 

господарювання не надходило.  

       Крутій С.Г., голова районної ради, проінформував про те, що розроблено 

законопроект, згідно якого розпорядження усіма землями державної власності у 

2018 році має перейти до РДА. 

      Медведюк О.В., депутат районної ради, зауважив, що це іноземний інвестор 

(з Німеччини) і, якщо йому не допомогти, то інвестор поїде звідси. Сказав, що 

ним зібрано значний пакет документів, які є відмовами різних органів у 

вирішенні питань, порушених підприємством «Мила кізонька». 

      Котвицький С.В., депутат районної ради, голова постійної комісії, 

повідомив, що депутатам роздано проекти Програми економічного і 

соціального розвитку на 2018 рік та районного бюджету на 2018 рік, у яких  

заходи та цифри розраховані по галузях. Запитав чи усі показники враховано у 

обох документах. 

      Ходоровська Н.В., начальник управління фінансів РДА, відповіла, що 

показники по районному бюджету на 2018 рік враховані не по усіх програмах 

та заходах цього проекту програми, оскільки бюджет має бути збалансованим. 

        Котвицький С.В., депутат районної ради, голова постійної комісії, 

констатував, що на фізичну культуру і спорт передбачено більше 1 млн. грн. 

Запитав, яка частка у проекті Програми врахована, оскільки у ній суми витрат 

на фізичну культуру і спорт менші як у проекті райбюджету. 

      Ходоровська Н.В., начальник управління фінансів РДА, відповіла, що 

витрати знайшли часткове відображення, оскільки бюджет має бути 

збалансованим. 

       Котвицький С.В., депутат районної ради, голова постійної комісії, запитав 

хто готував проект районного бюджету на 2018 рік та проект Програми 

економічного та соціального розвитку району на 2018 рік. Зазначив, що у 

проекті бюджету витрати на фізкультуру і спорт передбачені в сумі 1,5 млн. 

грн., а у проекті Програми – 1,2 млн. грн.  

      Ходоровська Н.В., начальник управління фінансів РДА, відповіла, що 

проект бюджету готувався управлінням фінансів РДА, показники бюджету 

формувалися за поданням керівників структурних підрозділів та керівників 

комунальних установ і закладів району. Наголосила на тому, що у бюджеті не 

передбачено абсолютно усіх видатків, оскільки певні видатки будуть 

враховуватися при внесенні змін до бюджету у поточному році. Також 

повідомила, що у проекті бюджету на 2018 рік суми менші, як у проекті  

Програми. Сказала, що у проекті Програми враховані різні джерела 

фінансування.  

      Мирна І.О., начальник сектору у справах сім’ї, молоді і спорту РДА, 

проінформувала, що проект Програми передбачає кошти на заходи, що 

фінансуються сектором у справах сім’ї, молоді і спорту, але, зауважила, що це 

не усі заходи, які проводяться, оскільки значна частина заходів та їх 
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фінансування передбачена безпосередньо на утримання установ галузі фізичної 

культури і спорту – кожна ДЮСШ планує свої видатки.     

        Котвицький С.В., депутат районної ради, голова постійної комісії, запитав 

хто приймає рішення на які саме установи спрямовувати кошти по бюджету. 

Звернувся з клопотанням надати йому проект  розрахунків, оскільки у проекті 

бюджету знайшли відображення організації, яких немає у проекті Програми 

економічного та соціального розвитку району. Запитав чи одноосібно сектором 

у справах сім’ї, молоді і спорту зроблено розрахунки потреб коштів на 

фізкультуру і спорт. 

        Мирна І.О., начальник сектору у справах сім’ї, молоді і спорту РДА, 

відповіла, що розрахунки зроблено за пропозиціями ДЮСШ.  

      Стах В.М., депутат районної ради, який наголосив на тому, що 

відповідальність за розрахунки несуть керівники структурних підрозділів та 

закладів і установ.  

      Гречко О.Б., начальник відділу економічного розвитку і торгівлі РДА, 

сказала, що при розрахунках у проекті Програми економічного і соціального 

розвитку району  враховувалися у т.ч. і показники 2017 року.  

      Бойко В.В., голова районної організації ГО ВФСТ «Колос» АПК України, 

який проінформував, що кожним керівником організації, яка фінансується з 

районного бюджету, зроблено розрахунки, що передбачають у т.ч. і витрати на 

заходи, витрати на заробітну плату та нарахування – усі ці розрахунки передано 

до сектору у справах сім’ї, молоді та спорту РДА. Уточнив, що заробітна плата 

розраховується відповідно до встановлених нормативів згідно тарифікації 

працівників.  

        Котвицький С.В., депутат районної ради, голова постійної комісії, який 

сказав, що у проекті Програми закладено суму меншу, аніж передбачає проект 

бюджету. Запитав чи є в управлінні фінансів РДА розрахунки відділів у потребі 

коштів на 2018 рік. Звернувся з проханням надати йому копії цих розрахунків.  

        Ходоровська Н.В., начальник управління фінансів РДА, відповіла, що такі 

розрахунки є і вони будуть надані депутату для ознайомлення.  

        Котвицький С.В., депутат районної ради, голова постійної комісії, 

відмітив, що проект програми на 2018 рік є значно  кращим як програма на 

2017 рік. Сказав, що у проекті програми однією із проблем відображена 

проблема  того, що  значна частина ФОПів та ПП, які здійснюють діяльність на 

території району,  розташована на території м.Житомира і тому до районного 

бюджету не надходять кошти у якості ПДФО. Запитав, що зроблено для того, 

щоб вирішити цю проблему та чи є інформація скільки суб’єктів 

господарювання у 2017 році змінили місце реєстрації – зареєструвалися за 

місцем здійснення господарської діяльності. 

          Гречко О.Б., начальник відділу економічного розвитку і торгівлі РДА, 

відповіла, що райдержадміністрацією направлялися звернення до органів 

фіскальної служби. У 2017 році 2 суб’єкти господарювання змінили місце 
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реєстрації – зареєструвалися за місцем здійснення господарської діяльності у 

Житомирському районі. 

        Котвицький С.В., депутат районної ради, голова постійної комісії, запитав 

з яких джерел будуть фінансуватися роботи з нормативної грошової оцінки та 

інвентаризації земель Глибочицької та Станишівської сільських рад ОТГ, на які 

у проекті Програми економічного та соціального розвитку району передбачено 

на 2018 рік 200 тис. грн.  

      Микитюк С.М., голова райдержадміністрації, відповів, що ОТГ ці заходи 

фінансуватимуть за рахунок коштів власних бюджетів. 

    Результати голосування за те, щоб погодити проекти рішення «Про проект 

Програми економічного і соціального розвитку Житомирського району на 2018 

рік» та  Програми економічного і соціального розвитку Житомирського району 

на 2018 рік та рекомендувати їх на затвердження районної ради: 

«За» - 5 (Голік Т.І., Кліменко В.М., Михайлов А.М.,  Нижник В.Т.,  Стах В.М.). 

«Проти» - 1 (Котвицький С.В.). 

«Утримались» - 1 (Медведюк О.В.). 

«Не приймали участь у голосуванні» - 0. 

       Рішення не прийнято. 

ВИРІШИЛИ: За результатами голосування рішення не прийнято – проект 

рішення та програми відхилено. 

 

3. СЛУХАЛИ: Про затвердження Програми організації харчування школярів у 

закладах загальної середньої освіти Житомирського району на 2018 рік. 

        Інформує: Давиденко С.О. – начальник відділу освіти 

райдержадміністрації 

       Проінформувала зміст та основні показники проекту програми. 

ВИСТУПИЛИ: Медведюк О.В., депутат районної ради, запитав наскільки 

збалансованим буде харчування для школярів району, адже Житомиром уже 

переглянуто норми. 

      Давиденко С.О., начальник відділу освіти РДА, відповіла, що вартість 

харчування на 1 дитину 18 грн., у цю суму не враховано вартість власно 

вирощених на пришкільних ділянках овочів та фруктів. 

       Котвицький С.В., депутат районної ради, голова постійної комісії, 

констатував факт, що вартість харчування на 1 дитину  у районі становить 18 

грн., а у м.Житомирі – лише 8 грн. 

ВИРІШИЛИ: Погодити проекти рішення «Про затвердження Програми 

організації харчування школярів у закладах загальної середньої освіти 

Житомирського району на 2018 рік» та відповідної Програми і рекомендувати 

їх на затвердження районної ради. 

       Результати голосування: 

«За» - 7 (Котвицький С.В., Голік Т.І.,   Кліменко В.М.,     Медведюк О.В.,   

Михайлов А.М.,  Нижник В.Т.,  Стах В.М.). 
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«Проти» - 0. 

«Утримались» - 0. 

«Не приймали участь у голосуванні» - 0. 

       Рішення прийнято одноголосно. 

 

4. СЛУХАЛИ: Про районну (комплексну) цільову соціальну Програму 

забезпечення житлом дітей-сиріт, дітей, позбавлених батьківського піклування, 

та осіб з їх числа на 2018-2022 роки. 

       Інформує: Черняк А.П. – начальник служби у справах дітей 

райдержадміністрації 

ВИСТУПИЛИ: Котвицький С.В., депутат районної ради, голова постійної 

комісії, запитав чи відомо уже кому придбаватиметься житло, а яке житло буде 

ремонтуватися. 

        Черняк А.П., начальник служби у справах дітей райдержадміністрації, 

відповіла, що це буде вирішуватися спільно із сільськими та селищною радами. 

ВИРІШИЛИ: Погодити проекти рішення «Про районну (комплексну) цільову 

соціальну Програму забезпечення житлом дітей-сиріт, дітей, позбавлених 

батьківського піклування, та осіб з їх числа на 2018-2022 роки» та відповідної 

Програми і рекомендувати їх на затвердження районної ради. 

       Результати голосування: 

«За» - 7 (Котвицький С.В., Голік Т.І.,   Кліменко В.М.,     Медведюк О.В.,   

Михайлов А.М.,  Нижник В.Т.,  Стах В.М.). 

«Проти» - 0. 

«Утримались» - 0. 

«Не приймали участь у голосуванні» - 0. 

       Рішення прийнято одноголосно. 

 

5. СЛУХАЛИ: Про затвердження Програми надання окремих видів пільг 

громадянам Житомирського району на 2018 рік. 

       Інформує: Вакулюк Л.І. – начальник управління праці та соціального 

захисту населення райдержадміністрації 

ВИРІШИЛИ: Погодити проекти рішення «Про затвердження Програми надання 

окремих видів пільг громадянам Житомирського району на 2018 рік» та 

відповідної Програми і рекомендувати їх на затвердження районної ради. 

       Результати голосування: 

«За» - 7 (Котвицький С.В., Голік Т.І.,   Кліменко В.М.,     Медведюк О.В.,   

Михайлов А.М.,  Нижник В.Т.,  Стах В.М.). 

«Проти» - 0. 

«Утримались» - 0. 

«Не приймали участь у голосуванні» - 0. 

       Рішення прийнято одноголосно. 
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6. СЛУХАЛИ: Про затвердження Програми забезпечення відкритості в 

діяльності Житомирської районної ради та Житомирської районної державної 

адміністрації на 2018-2020 роки. 

      Інформує: Мірошниченко Ю. О. – начальник   організаційного відділу 

виконавчого апарату районної ради 

ВИРІШИЛИ: Погодити проекти рішення «Про затвердження Програми надання 

окремих видів пільг громадянам Житомирського району на 2018 рік» та 

відповідної Програми і рекомендувати їх на затвердження районної ради. 

       Результати голосування: 

«За» - 6 (Голік Т.І.,   Кліменко В.М.,     Медведюк О.В.,   Михайлов А.М.,  

Нижник В.Т.,  Стах В.М.). 

«Проти» - 0. 

«Утримались» - 1 (Котвицький С.В). 

«Не приймали участь у голосуванні» - 0. 

       Рішення прийнято більшістю голосів. 

 

7. СЛУХАЛИ: Про затвердження Програми про кошти для забезпечення 

виконання депутатських повноважень та порядок їх використання на 2018-2020 

роки. 

        Інформує: Мірошниченко Ю. О. – начальник   організаційного відділу 

виконавчого апарату районної ради 

ВИСТУПИЛИ: Котвицький С.В., депутат районної ради, голова постійної 

комісії, проінформував, що на розгляд комісії подано два альтернативних 

проекти програми про кошти для забезпечення виконання депутатських 

повноважень та порядок їх використання на 2018-2020 роки: перший проект 

програми, що розроблений виконавчим апаратом, є аналогічним програмі, що 

діяла у цьому році; другий – запропонований райдержадміністрацією та 

передбачає, що кошти будуть використовуватися виключно для надання 

матеріальних допомог. (Обидва проекти програми роздано депутатам). Вніс 

пропозицію рекомендувати на затвердження сесії Програму, яка є аналогічною 

нині чинній, за виключенням заходів, що передбачають виділення коштів на 

капітальні та поточні ремонти. 

         Микитюк С.М., голова райдержадміністрації, роз’яснив депутатам, що у 

зв’язку з утворенням у 2017 році ще двох об’єднаних громад, районний бюджет 

у 2018 році втратить значну частину надходжень, тому РДА вийшла з 

пропозицією не надавати матеріальні допомоги громадянам за рахунок коштів, 

що розподіляються за квотою 30% на 70%; а надавати таку матеріальну 

допомогу лише у межах коштів, передбачених на виконання депутатських 

повноважень.  

   Подорожна Т.Л., керуючий справами виконавчого апарату районної ради, 

повідомила, що до районної ради звернувся депутат районної ради Дєньга В.А., 

який, на жаль не зміг бути присутнім на засіданні комісії, з пропозицією 

включити до Програми  норму, згідно якої не спрямовувати кошти на 

Станишівську та Тетерівську сільські ради ОТГ, у т.ч. і не надавати матеріальні 

допомоги жителям цих громад за рахунок коштів районного бюджету. 
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 Стах В.М., депутат районної ради, зауважив, що ОТГ на даний час мають 

значно кращі фіскальні платежі, аніж районний бюджет, і тому:  з точки зору 

реальної справедливості буде неправильним спрямовувати кошти районного 

бюджету у Станишівську та Тетерівську ОТГ, але є певний моральний аспект, 

коли людина потребує матеріальної допомоги, а депутат, обраний від 

виборчого округу, який належить до ОТГ не може надати цієї допомоги. 

Зазначив, що ним вносилася пропозиція розподілу коштів за квотою 30% на 

70%, коли був повноцінний бюджет, а на даному етапі ОТГ мають піти 

назустріч району та виділяти кошти на утримання об’єктів спільної власності.  

 Оржехівський В.М., депутат районної ради, який зауважив, що у 

формуванні інфраструктури приймали участь усі сільські ради.  

Рєбдєв Я.А., депутат районної ради, радник голови районної ради, зауважив, 

що матеріальна допомога жителям ОТГ на лікування має надаватися. 

  

Головуючим поставлено на голосування проект Програми, що розроблений 

райдержадміністрацією та передбачає, що кошти будуть використовуватися 

виключно для надання матеріальних допомог. 

       Результати голосування: 

«За» - 0.  

«Проти» - 6 (Котвицький С.В., Голік Т.І.,   Кліменко В.М.,     Михайлов А.М.,  

Нижник В.Т.,  Стах В.М.). 

«Утримались» - 1 (Медведюк О.В.).    

«Не приймали участь у голосуванні» - 0. 

       Рішення не прийнято. 

 

Головуючим поставлено на голосування проект Програми, розроблений 

виконавчим апаратом, який є аналогічним програмі, що діяла у цьому році. 

       Результати голосування: 

«За» - 7 (Котвицький С.В., Голік Т.І.,   Кліменко В.М.,     Медведюк О.В.,   

Михайлов А.М.,  Нижник В.Т.,  Стах В.М.). 

«Проти» - 0. 

«Утримались» - 0. 

«Не приймали участь у голосуванні» - 0. 

       Рішення прийнято одноголосно. 

 

Головуючим поставлено на голосування пропозицію до проекту Програми, 

внесену депутатом районної ради Дєньгою В.А. 

       Результати голосування за пропозицію: 

«За» - 3 (Кліменко В.М.,     Михайлов А.М.,  Стах В.М.). 

«Проти» - 2 (Котвицький С.В., Голік Т.І.). 

«Утримались» - 1 (Нижник В.Т.).    

«Не приймали участь у голосуванні» - 1 (Медведюк О.В.). 

       Рішення не прийнято. 
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ВИРІШИЛИ: Погодити проекти рішення «Про затвердження Програми про 

кошти для забезпечення виконання депутатських повноважень та порядок їх 

використання на 2018-2020 роки» та відповідної Програми,  розроблені 

виконавчим апаратом районної ради та які є аналогічними, що діяла у 2016-

2017 роках, і рекомендувати їх на затвердження районної ради. 

       Результати голосування: 

«За» - 7 (Котвицький С.В., Голік Т.І.,   Кліменко В.М.,     Медведюк О.В.,   

Михайлов А.М.,  Нижник В.Т.,  Стах В.М.). 

«Проти» - 0. 

«Утримались» - 0. 

«Не приймали участь у голосуванні» - 0. 

       Рішення прийнято одноголосно. 

 

СЛУХАЛИ: Котвицького С.В., голову постійної комісії, щодо зміни черговості 

розгляду питань порядку денного. 

ВИРІШИЛИ: Внести зміни до черговості розгляду питань порядку денного та 

розглянути питання порядку денного у наступній черговості: 

8. Про внесення змін та доповнень до рішення районної ради від 

04.11.2016р. №203 «Про участь депутатів районної ради у розподілі коштів 

районного бюджету». 

 Інформує: Ходоровська Наталія Володимирівна – начальник управління 

фінансів райдержадміністрації 

 

9. Про визначення розміру фінансових ресурсів на виконання у 2018 році 

Програми про кошти для забезпечення виконання депутатських повноважень та 

порядок їх використання на 2018-2020 роки. 

Інформує: Мірошниченко Юлія Олександрівна – начальник   

організаційного відділу виконавчого апарату районної ради 

 

10.  Про затвердження розпоряджень голови районної ради. 

Інформує: Мірошниченко Юлія Олександрівна – начальник   

організаційного відділу виконавчого апарату районної ради  

 

11. Щодо оцінки майна, яке підлягає відчуженню. 

Інформує: Уницький Сергій Олександрович - головний спеціаліст з питань 

комунальної власності відділу з юридичних питань, кадрового 

забезпечення та комунальної власності виконавчого апарату районної 

ради 

 

12. Про затвердження Договору про взаємодію щодо організації проведення 

електронних торгів. 

Інформує: Садовська Світлана Олександрівна - начальник відділу з 

юридичних питань, кадрового забезпечення та комунальної власності 

виконавчого апарату районної ради 
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13. Про внесення змін до складу Тендерного комітету районної ради. 

Інформує: Садовська Світлана Олександрівна - начальник відділу з 

юридичних питань, кадрового забезпечення та комунальної власності 

виконавчого апарату районної ради 

 

14. Про затвердження переліку об'єктів нерухомого майна територіальних 

громад сіл, селищ району, що підлягають приватизації у 2018 році. 

Інформує: Уницький Сергій Олександрович - головний спеціаліст з питань 

комунальної власності відділу з юридичних питань, кадрового 

забезпечення та комунальної власності виконавчого апарату районної 

ради 

 

15.  Щодо включення громадських організацій, що здійснюють діяльність 

у галузі фізичної культури і спорту, у районну Програму розвитку  фізичної 

культури і спорту на 2017 – 2021 роки та забезпечення їх фінансування на строк 

дії зазначеної Програми. Висновки Житомирської райдержадміністрації та 

відділу освіти і сектору у справах сім’ї, молоді та спорту райдержадміністрації 

з даних питань. 

Інформує: Мирна Інна Олексіївна – начальник сектору у справах сім’ї, 

молоді та спорту райдержадміністрації 

                             

16.  Про погодження та затвердження договорів. 

Інформує: Мирна Інна Олексіївна – начальник сектору у справах сім’ї, 

молоді та спорту райдержадміністрації 

 

17.  Про затвердження розпоряджень голови райдержадміністрації. 

Інформує: Ходоровська Наталія Володимирівна – начальник управління 

фінансів райдержадміністрації 

 

18.  Про внесення змін до районного бюджету на 2017 рік. 

Інформує: Ходоровська Наталія Володимирівна – начальник управління 

фінансів райдержадміністрації 

 

19.  Про затвердження районного бюджету на 2018 рік. 

Інформує: Ходоровська Наталія Володимирівна – начальник управління 

фінансів райдержадміністрації 

 

20.  Про план роботи районної ради на перше півріччя 2018 року. 

Інформує: Котвицький Сергій Валерійович – голова постійної комісії 

 

21.  Про стан фінансування районних програм. 

Інформує: Котвицький Сергій Валерійович – голова постійної комісії 
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22.  Різне: 

22.1.  Про  внесення   змін  до  Заходів щодо реалізації Районної Програми 

соціальної підтримки сімей загиблих учасників антитерористичної операції, 

військовослужбовців і поранених учасників АТО та вшанування пам’яті 

загиблих на 2016-2018 роки.  

Інформує: Вакулюк Людмила Іванівна – начальник управління праці та 

соціального захисту населення райдержадміністрації 

 

    22.2. Про внесення доповнень до районної Програми по забезпеченню 

здійснення Житомирською райдержадміністрацією повноважень, визначених 

законами України та делегованих Житомирською районною радою, на 2016-

2017 рр. 

Інформує: Сікайло Тетяна Ананіївна – начальник   фінансово-

господарського відділу апарату райдержадміністрації 

 

      22.3. Про внесення змін до районної  Програми фінансування робіт з 

будівництва, реконструкції, ремонту та утримання  комунальних,  загального 

користування місцевого та державного  значення автомобільних доріг у 

Житомирському районі  на 2016-2020 роки. 

Інформує: Янєв Фелікс Вікторович - начальник відділу житлово-

комунального господарства   та  цивільного захисту населення 

райдержадміністрації 

 

     22.4. Про внесення змін до рішення 14 сесії 7 скликання №472 «Про 

співфінансування проекту на 2018 рік»  - щодо проекту  (програми) 

«Капітальний ремонт будівлі (утеплення фасадів та покрівлі, ремонт покрівлі, 

заміна вікон та зовнішніх дверей) КУ «Центральна районна лікарня» 

Житомирської районної ради (головний корпус та прибудова до поліклініки)». 

        Інформує: Собко Тарас Дмитрович  – головний лікар комунальної установи  

        «Центральна районна лікарня» районної ради 

 

       Результати голосування: 

«За» - 7 (Котвицький С.В., Голік Т.І.,   Кліменко В.М.,     Медведюк О.В.,   

Михайлов А.М.,  Нижник В.Т.,  Стах В.М.). 

«Проти» - 0. 

«Утримались» - 0. 

«Не приймали участь у голосуванні» - 0. 

      Рішення прийнято одноголосно, зміни до порядку денного засідання 

внесено. 
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8. СЛУХАЛИ: Про внесення змін та доповнень до рішення районної ради від 

04.11.2016р. №203 «Про участь депутатів районної ради у розподілі коштів 

районного бюджету». 

       Інформує: Ходоровська Н.В. – начальник управління фінансів 

райдержадміністрації 

ВИСТУПИЛИ: Крутій С.Г., голова районної ради,  сказав, що при прийнятті 

цього рішення варто врахувати пропозицію депутата районної ради Дєньги В.А. 

ВИРІШИЛИ: Погодити проект рішення «Про внесення змін та доповнень до 

рішення районної ради від 04.11.2016р. №203 «Про участь депутатів районної 

ради у розподілі коштів районного бюджету» та рекомендувати його на 

затвердження районної ради з урахуванням доповнення: «Розподіл коштів 

депутатами районної ради здійснювати на видатки згідно чинного бюджетного 

законодавства за виключенням видатків, пов’язаних із наданням матеріальної 

допомоги та видатків на потреби Станишівської, Тетерівської об'єднаних 

територіальних громад». 

       Результати голосування: 

«За» - 7 (Котвицький С.В., Голік Т.І.,   Кліменко В.М.,     Медведюк О.В.,   

Михайлов А.М.,  Нижник В.Т.,  Стах В.М.). 

«Проти» - 0. 

«Утримались» - 0. 

«Не приймали участь у голосуванні» - 0. 

       Рішення прийнято одноголосно. 

 

ВИСТУПИЛИ: Голік Т.І., депутат районної ради, зауважила, що кошти на 

матеріальні допомоги жителям ОТГ виділяти лише на лікування, а у зв’язку зі 

скрутним матеріальним становищем не виділяти. 

       Михайлов А.М., депутат районної ради, наголосив на тому, що виділяти 

кошти  у якості матеріальної допомоги у зв’язку зі скрутним матеріальним 

становищем потрібно, адже є люди та цілі сім’ї, які цього вкрай потребують. 

 

9. СЛУХАЛИ: Про визначення розміру фінансових ресурсів на виконання у 

2018 році Програми про кошти для забезпечення виконання депутатських 

повноважень та порядок їх використання на 2018-2020 роки. 

       Інформує: Мірошниченко Ю. О. – начальник   організаційного відділу 

виконавчого апарату районної ради 

ВИРІШИЛИ: Погодити проект рішення «Про визначення розміру фінансових 

ресурсів на виконання у 2018 році  Програми  про кошти для забезпечення  

виконання депутатських повноважень та порядок їх використання на 2018-2020 

роки», визначивши розмір фінансових ресурсів на виконання у 2018 році  

Програми  про кошти для забезпечення  виконання депутатських повноважень 

та порядок їх використання на 2018-2020 роки,  затвердженої рішенням 15 сесії  

районної ради 7 скликання від 22.12.2017 р. № 514 у загальному розмірі 720 

тис. грн. з розрахунку по 20 тис. грн. на кожного депутата районної ради та 

рекомендувати його на затвердження районної ради. 
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       Результати голосування: 

«За» - 7 (Котвицький С.В., Голік Т.І.,   Кліменко В.М.,     Медведюк О.В.,   

Михайлов А.М.,  Нижник В.Т.,  Стах В.М.). 

«Проти» - 0. 

«Утримались» - 0. 

«Не приймали участь у голосуванні» - 0. 

       Рішення прийнято одноголосно. 

 

    Головуючим оголошено перерву у засіданні комісії. 

 

    Після перерви. 

 

    У роботі комісії беруть участь 6 депутатів: Голік Т.І.,   Кліменко В.М.,     

Медведюк О.В.,   Михайлов А.М.,  Нижник В.Т.,  Стах В.М. 

 

    У зв’язку з відсутністю на засіданні голови та заступника голови комісії, на 

засіданні головує секретар комісії Голік Т.І. 

 

СЛУХАЛИ: Голік Т.І., секретаря комісії, головуючого на засіданні, яка внесла 

пропозицію обрати тимчасовим секретарем засідання депутата районної ради 

Стаха В.М. 

ВИСТУПИЛИ: Стах В.М., депутат районної ради, який заявив про наявний у 

нього конфлікт інтересів у зв’язку з обранням його тимчасовим секретарем 

засідання.  

ВИРІШИЛИ: Обрати тимчасовим секретарем засідання депутата районної ради 

Стаха В.М. 

       Результати голосування: 

«За» - 6 (Голік Т.І.,   Кліменко В.М.,     Медведюк О.В.,   Михайлов А.М.,  

Нижник В.Т.,  Стах В.М.). 

«Проти» - 0. 

«Утримались» - 0. 

«Не приймали участь у голосуванні» - 0. 

       Рішення прийнято одноголосно. 

 

10. СЛУХАЛИ: Про затвердження розпоряджень голови районної ради. 

        Інформує: Мірошниченко Ю. О.– начальник   організаційного відділу 

виконавчого апарату районної ради  

ВИРІШИЛИ: Погодити проект рішення «Про затвердження розпоряджень 

голови районної ради» з урахуванням доповнень щодо затвердження 

розпоряджень за №№ 121, 126 і 130 та рекомендувати його на затвердження 

районної ради. 

       Результати голосування: 

«За» - 6 (Голік Т.І.,   Кліменко В.М.,     Медведюк О.В.,   Михайлов А.М.,  

Нижник В.Т.,  Стах В.М.). 

«Проти» - 0. 
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«Утримались» - 0. 

«Не приймали участь у голосуванні» - 0. 

       Рішення прийнято одноголосно. 

 

11. СЛУХАЛИ: Щодо оцінки майна, яке підлягає відчуженню. 

        Інформує: Уницький С. О. - головний спеціаліст з питань комунальної 

власності відділу з юридичних питань, кадрового забезпечення та комунальної 

власності виконавчого апарату районної ради 

ВИСТУПИЛИ: Білецький О.М., заступник голови районної ради, який 

наголосив на тому, що голову комісії потрібно обирати з числа депутатів. 

       Уницький С.О., депутат районної ради, який вніс пропозицію головою 

комісії з відбору оцінщиків майна призначити Садовську С.О. 

      Голік Т.І., депутат районної ради, внесла пропозицію головою комісії 

обрати Уницького С.О., а секретарем – Садовську С.О.  

     Головуючим поставлено на голосування пропозицію щодо обрання головою 

комісії з відбору оцінщиків майна Уницього С.О. 

       Результати голосування: 

«За» - 5 (Голік Т.І., Кліменко В.М., Михайлов А.М.,  Нижник В.Т.,  Стах В.М.). 

«Проти» - 0. 

«Утримались» - 1 (Медведюк О.В.). 

«Не приймали участь у голосуванні» - 0. 

       Рішення не прийнято. 

 

ВИСТУПИЛИ: Рєбдєв Я.А., депутат районної ради, сказав, що оскільки  у 

районній раді є робоча група з питань використання майна, головою якої є 

заступник голови районної ради Білецький О.М., то нехай головою комісії з 

відбору оцінщиків буде також Білецький О.М., бо це ж також функції щодо 

розпорядження  комунальним майном. 

     Головуючим поставлено на голосування пропозицію щодо обрання головою 

комісії з відбору оцінщиків майна Білецького О.М. 

       Результати голосування: 

«За» - 3 (Голік Т.І., Нижник В.Т.,  Медведюк О.В.). 

«Проти» - 0.  

«Утримались» - 3 (Кліменко В.М., Михайлов А.М.,  Стах В.М.). 

«Не приймали участь у голосуванні» - 0. 

       Рішення не прийнято. 

 

ВИРІШИЛИ: Винести дане питання на сесію районної ради. 

       Результати голосування: 

«За» - 6 (Голік Т.І.,   Кліменко В.М.,     Медведюк О.В.,   Михайлов А.М.,  

Нижник В.Т.,  Стах В.М.). 

«Проти» - 0. 

«Утримались» - 0. 

«Не приймали участь у голосуванні» - 0. 

       Рішення прийнято одноголосно. 
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СЛУХАЛИ: Голік Т.І.,  секретаря постійної комісії, головуючого на засіданні, 

щодо зміни черговості розгляду питань порядку денного. 

ВИРІШИЛИ: Внести зміни до черговості розгляду питань порядку денного та 

розглянути питання порядку денного у наступній черговості: 

 

12. Про затвердження розпоряджень голови райдержадміністрації. 

Інформує: Ходоровська Наталія Володимирівна – начальник управління 

фінансів райдержадміністрації 

 

13.  Про внесення змін до районного бюджету на 2017 рік. 

Інформує: Ходоровська Наталія Володимирівна – начальник управління 

фінансів райдержадміністрації 

 

14.  Про затвердження районного бюджету на 2018 рік. 

Інформує: Ходоровська Наталія Володимирівна – начальник управління 

фінансів райдержадміністрації 

 

15. Про затвердження Договору про взаємодію щодо організації проведення 

електронних торгів. 

Інформує: Садовська Світлана Олександрівна - начальник відділу з 

юридичних питань, кадрового забезпечення та комунальної власності 

виконавчого апарату районної ради 

 

16. Про внесення змін до складу Тендерного комітету районної ради. 

Інформує: Садовська Світлана Олександрівна - начальник відділу з 

юридичних питань, кадрового забезпечення та комунальної власності 

виконавчого апарату районної ради 

 

17. Про затвердження переліку об'єктів нерухомого майна територіальних 

громад сіл, селищ району, що підлягають приватизації у 2018 році. 

Інформує: Уницький Сергій Олександрович - головний спеціаліст з питань 

комунальної власності відділу з юридичних питань, кадрового 

забезпечення та комунальної власності виконавчого апарату районної 

ради 

 

18.  Щодо включення громадських організацій, що здійснюють діяльність 

у галузі фізичної культури і спорту, у районну Програму розвитку  фізичної 

культури і спорту на 2017 – 2021 роки та забезпечення їх фінансування на строк 

дії зазначеної Програми. Висновки Житомирської райдержадміністрації та 

відділу освіти і сектору у справах сім’ї, молоді та спорту райдержадміністрації 

з даних питань. 

Інформує: Мирна Інна Олексіївна – начальник сектору у справах сім’ї, 

молоді та спорту райдержадміністрації 
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19. Про погодження та затвердження договорів. 

Інформує: Мирна Інна Олексіївна – начальник сектору у справах сім’ї, 

молоді та спорту райдержадміністрації 

 

20. Про план роботи районної ради на перше півріччя 2018 року. 

Інформує: Голік Тетяна Ігнатівна – секретар комісії 

 

21.  Про стан фінансування районних програм. 

Інформує: Голік Тетяна Ігнатівна – секретар комісії 

 

22.  Різне: 

22.1.  Про  внесення   змін  до  Заходів щодо реалізації Районної Програми 

соціальної підтримки сімей загиблих учасників антитерористичної операції, 

військовослужбовців і поранених учасників АТО та вшанування пам’яті 

загиблих на 2016-2018 роки.  

Інформує: Вакулюк Людмила Іванівна – начальник управління праці та 

соціального захисту населення райдержадміністрації 

 

    22.2. Про внесення доповнень до районної Програми по забезпеченню 

здійснення Житомирською райдержадміністрацією повноважень, визначених 

законами України та делегованих Житомирською районною радою, на 2016-

2017 рр. 

Інформує: Сікайло Тетяна Ананіївна – начальник   фінансово-

господарського відділу апарату  райдержадміністрації 

 

      22.3. Про внесення змін до районної  Програми фінансування робіт з 

будівництва, реконструкції, ремонту та утримання  комунальних,  загального 

користування місцевого та державного  значення автомобільних доріг у 

Житомирському районі  на 2016-2020 роки. 

Інформує: Янєв Фелікс Вікторович - начальник відділу житлово-

комунального господарства   та  цивільного захисту населення 

райдержадміністрації 

 

      22.4. Про внесення змін до рішення 14 сесії 7 скликання №472 «Про 

співфінансування проекту на 2018 рік»  - щодо проекту  (програми) 

«Капітальний ремонт будівлі (утеплення фасадів та покрівлі, ремонт покрівлі, 

заміна вікон та зовнішніх дверей) КУ «Центральна районна лікарня» 

Житомирської районної ради (головний корпус та прибудова до поліклініки)». 

        Інформує: Собко Тарас Дмитрович  – головний лікар комунальної установи 

«Центральна районна лікарня» районної ради 
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       Результати голосування: 

«За» - 6 (Голік Т.І.,   Кліменко В.М.,     Медведюк О.В.,   Михайлов А.М.,  

Нижник В.Т.,  Стах В.М.). 

«Проти» - 0. 

«Утримались» - 0. 

«Не приймали участь у голосуванні» - 0. 

      Рішення прийнято одноголосно, зміни до порядку денного засідання 

внесено. 

 

12. СЛУХАЛИ: Про затвердження розпоряджень голови райдержадміністрації. 

      Інформує: Ходоровська Н.В. – начальник управління фінансів 

райдержадміністрації 

ВИРІШИЛИ: Погодити проект рішення «Про затвердження розпоряджень 

голови райдержадміністрації» і рекомендувати його на затвердження районної 

ради з урахуванням доповнень розпоряджень голови РДА, що потребують 

затвердження. 

       Результати голосування: 

«За» - 6 (Голік Т.І.,   Кліменко В.М.,     Медведюк О.В.,   Михайлов А.М.,  

Нижник В.Т.,  Стах В.М.). 

«Проти» - 0. 

«Утримались» - 0. 

«Не приймали участь у голосуванні» - 0. 

      Рішення прийнято одноголосно. 

 

13. СЛУХАЛИ: Про внесення змін до районного бюджету на 2017 рік. 

      Інформує: Ходоровська Н.В. – начальник управління фінансів 

райдержадміністрації – текст інформації додається до протоколу. 

ВИСТУПИЛИ: В обговоренні даного питання взяли участь: Білецький О.М., 

Оржехівський В.М., Довгалюк Н.В., Давиденко С.О., Стах В.М. 

ВИРІШИЛИ: Погодити проект рішення «Про внесення змін до районного 

бюджету на 2017 рік» і рекомендувати його на затвердження районної ради з 

урахуванням доповнень. 

       Результати голосування: 

«За» - 6 (Голік Т.І.,   Кліменко В.М.,     Медведюк О.В.,   Михайлов А.М.,  

Нижник В.Т.,  Стах В.М.). 

«Проти» - 0. 

«Утримались» - 0. 

«Не приймали участь у голосуванні» - 0. 

      Рішення прийнято одноголосно. 
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ВИСТУПИЛИ: Депутати районної ради: Голік Т.І., Кліменко В.М. та Нижник 

В.Т., які заявили про наявні у них конфлікти інтересів при розгляді питання 

«Про затвердження районного бюджету на 2018 рік» та прийнятті щодо нього 

рішення, оскільки проект бюджету передбачає витрати на утримання установ та 

закладів, у яких вони працюють. 

 

14.  СЛУХАЛИ: Про затвердження районного бюджету на 2018 рік. 

      Інформує: Ходоровська Н.В. – начальник управління фінансів 

райдержадміністрації – текст інформації додається до протоколу. 

ВИРІШИЛИ: Погодити проект рішення «Про затвердження районного бюджету 

на 2018 рік» і рекомендувати його на затвердження районної ради. 

       Результати голосування: 

«За» - 6 (Голік Т.І.,   Кліменко В.М.,     Медведюк О.В.,   Михайлов А.М.,  

Нижник В.Т.,  Стах В.М.). 

«Проти» - 0. 

«Утримались» - 0. 

«Не приймали участь у голосуванні» - 0. 

      Рішення прийнято одноголосно. 

 

15. СЛУХАЛИ: Про затвердження Договору про взаємодію щодо організації 

проведення електронних торгів. 

       Інформує: Садовська С. О. - начальник відділу з юридичних питань, 

кадрового забезпечення та комунальної власності виконавчого апарату 

районної ради 

ВИРІШИЛИ: Погодити проект рішення «Про затвердження Договору про 

взаємодію щодо організації проведення електронних торгів» та відповідний 

договір  і рекомендувати їх на затвердження районної ради. 

       Результати голосування: 

«За» - 6 (Голік Т.І.,   Кліменко В.М.,     Медведюк О.В.,   Михайлов А.М.,  

Нижник В.Т.,  Стах В.М.). 

«Проти» - 0. 

«Утримались» - 0. 

«Не приймали участь у голосуванні» - 0. 

       Рішення прийнято одноголосно. 

 

16. СЛУХАЛИ: Про внесення змін до складу Тендерного комітету районної 

ради. 

        Інформує: Садовська С.О. - начальник відділу з юридичних питань, 

кадрового забезпечення та комунальної власності виконавчого апарату 

районної ради 

ВИРІШИЛИ: Погодити проект рішення «Про внесення змін до складу 

Тендерного комітету районної ради» та рекомендувати його на затвердження 

районної ради. 
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       Результати голосування: 

«За» - 6 (Голік Т.І.,   Кліменко В.М.,     Медведюк О.В.,   Михайлов А.М.,  

Нижник В.Т.,  Стах В.М.). 

«Проти» - 0. 

«Утримались» - 0. 

«Не приймали участь у голосуванні» - 0. 

       Рішення прийнято одноголосно. 

 

17. СЛУХАЛИ: Про затвердження переліку об'єктів нерухомого майна 

територіальних громад сіл, селищ району, що підлягають приватизації у 2018 

році. 

       Інформує: Уницький С.О. - головний спеціаліст з питань комунальної 

власності відділу з юридичних питань, кадрового забезпечення та комунальної 

власності виконавчого апарату районної ради 

ВИРІШИЛИ: Погодити проект рішення «Про затвердження переліку об'єктів 

нерухомого майна територіальних громад сіл, селищ району, що підлягають 

приватизації у 2018 році» і рекомендувати його на затвердження районної ради. 

       Результати голосування: 

«За» - 6 (Голік Т.І.,   Кліменко В.М.,     Медведюк О.В.,   Михайлов А.М.,  

Нижник В.Т.,  Стах В.М.). 

«Проти» - 0. 

«Утримались» - 0. 

«Не приймали участь у голосуванні» - 0. 

       Рішення прийнято одноголосно. 

 

18. СЛУХАЛИ: Щодо включення громадських організацій, що здійснюють 

діяльність у галузі фізичної культури і спорту, у районну Програму розвитку  

фізичної культури і спорту на 2017 – 2021 роки та забезпечення їх фінансування 

на строк дії зазначеної Програми. Висновки Житомирської 

райдержадміністрації та відділу освіти і сектору у справах сім’ї, молоді та 

спорту райдержадміністрації з даних питань. 

       Інформує: Мирна І. О. – начальник сектору у справах сім’ї, молоді та 

спорту райдержадміністрації – текст інформації додається до протоколу 

ВИСТУПИЛИ:  В обговоренні даного питання взяли участь: Уницький С.О., 

Бойко В.В., Мирна І.О.                             

ВИРІШИЛИ: Інформацію узяти до відома. 

       Результати голосування: 

«За» - 6 (Голік Т.І.,   Кліменко В.М.,     Медведюк О.В.,   Михайлов А.М.,  

Нижник В.Т.,  Стах В.М.). 

«Проти» - 0. 

«Утримались» - 0. 

«Не приймали участь у голосуванні» - 0. 

       Рішення прийнято одноголосно. 
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19. СЛУХАЛИ: Про погодження та затвердження договорів. 

     Інформує: Мирна І. О. – начальник сектору у справах сім’ї, молоді та 

спорту райдержадміністрації 

ВИРІШИЛИ: Погодити проекти рішення «Про погодження та затвердження 

договорів» та відповідні проекти договорів і рекомендувати їх на затвердження 

районної ради. 

       Результати голосування: 

«За» - 6 (Голік Т.І.,   Кліменко В.М.,     Медведюк О.В.,   Михайлов А.М.,  

Нижник В.Т.,  Стах В.М.). 

«Проти» - 0. 

«Утримались» - 0. 

«Не приймали участь у голосуванні» - 0. 

       Рішення прийнято одноголосно. 

 

20. СЛУХАЛИ: Про план роботи районної ради на перше півріччя 2018 року. 

Інформує: Голік Т.І. – секретар постійної комісії, головуючий на засіданні 

ВИРІШИЛИ: Погодити проекти рішення «Про план роботи районної ради на 

перше півріччя 2018 року» та плану і рекомендувати їх на затвердження 

районної ради. 

       Результати голосування: 

«За» - 6 (Голік Т.І.,   Кліменко В.М.,     Медведюк О.В.,   Михайлов А.М.,  

Нижник В.Т.,  Стах В.М.). 

«Проти» - 0. 

«Утримались» - 0. 

«Не приймали участь у голосуванні» - 0. 

       Рішення прийнято одноголосно. 

 

21. СЛУХАЛИ: Про стан фінансування районних програм. 

Інформує: Голік Т.І. – секретар постійної комісії, головуючий на засіданні 

ВИРІШИЛИ: Інформацію узяти до відома. 

       Результати голосування: 

«За» - 6 (Голік Т.І.,   Кліменко В.М.,     Медведюк О.В.,   Михайлов А.М.,  

Нижник В.Т.,  Стах В.М.). 

«Проти» - 0. 

«Утримались» - 0. 

«Не приймали участь у голосуванні» - 0. 

       Рішення прийнято одноголосно. 

 

22.1. СЛУХАЛИ: Різне. Про  внесення   змін  до  Заходів щодо реалізації 

Районної Програми соціальної підтримки сімей загиблих учасників 

антитерористичної операції, військовослужбовців і поранених учасників АТО 

та вшанування пам’яті загиблих на 2016-2018 роки.  
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        Інформує: Вакулюк Л.І. – начальник управління праці та соціального 

захисту населення райдержадміністрації 

ВИРІШИЛИ: Винести дане питання на розгляд 15 сесії, погодити проект 

рішення «Про  внесення   змін  до  Заходів щодо реалізації Районної Програми 

соціальної підтримки сімей загиблих учасників антитерористичної операції, 

військовослужбовців і поранених учасників АТО та вшанування пам’яті 

загиблих на 2016-2018 роки» та рекомендувати його на затвердження районної 

ради. 

       Результати голосування: 

«За» - 6 (Голік Т.І.,   Кліменко В.М.,     Медведюк О.В.,   Михайлов А.М.,  

Нижник В.Т.,  Стах В.М.). 

«Проти» - 0. 

«Утримались» - 0. 

«Не приймали участь у голосуванні» - 0. 

       Рішення прийнято одноголосно. 

 

22.2. СЛУХАЛИ: Різне. Про внесення доповнень до районної Програми по 

забезпеченню здійснення Житомирською райдержадміністрацією 

повноважень, визначених законами України та делегованих Житомирською 

районною радою, на 2016-2017 рр. 

      Інформує: Сікайло Т.А. – начальник   фінансово-господарського відділу 

апарату райдержадміністрації 

ВИРІШИЛИ: Погодити проекти рішення «Про внесення доповнень до 

районної Програми по забезпеченню здійснення Житомирською 

райдержадміністрацією повноважень, визначених законами України та 

делегованих Житомирською районною радою, на 2016-2017 рр.» та 

рекомендувати його на затвердження районної ради. 

       Результати голосування: 

«За» - 6 (Голік Т.І.,   Кліменко В.М.,     Медведюк О.В.,   Михайлов А.М.,  

Нижник В.Т.,  Стах В.М.). 

«Проти» - 0. 

«Утримались» - 0. 

«Не приймали участь у голосуванні» - 0. 

       Рішення прийнято одноголосно. 

 

22.3. СЛУХАЛИ: Різне. Про внесення змін до районної  Програми 

фінансування робіт з будівництва, реконструкції, ремонту та утримання  

комунальних,  загального користування місцевого та державного  значення 

автомобільних доріг у Житомирському районі  на 2016-2020 роки. 

        Інформує: Янєв Ф.В. - начальник відділу житлово-комунального 

господарства   та  цивільного захисту населення райдержадміністрації 

ВИРІШИЛИ: Погодити проект рішення «Про внесення змін до районної  

Програми фінансування робіт з будівництва, реконструкції, ремонту та 

утримання  комунальних,  загального користування місцевого та державного  
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значення автомобільних доріг у Житомирському районі  на 2016-2020 роки» та 

рекомендувати його на затвердження районної ради. 

       Результати голосування: 

«За» - 6 (Голік Т.І.,   Кліменко В.М.,     Медведюк О.В.,   Михайлов А.М.,  

Нижник В.Т.,  Стах В.М.). 

«Проти» - 0. 

«Утримались» - 0. 

«Не приймали участь у голосуванні» - 0. 

       Рішення прийнято одноголосно. 

 

22.4. СЛУХАЛИ: Різне. Про внесення змін до рішення 14 сесії 7 скликання 

№472 «Про співфінансування проекту на 2018 рік»  - щодо проекту  (програми) 

«Капітальний ремонт будівлі (утеплення фасадів та покрівлі, ремонт покрівлі, 

заміна вікон та зовнішніх дверей) КУ «Центральна районна лікарня» 

Житомирської районної ради (головний корпус та прибудова до поліклініки)». 

        Інформує: Собко Т.Д. – головний лікар комунальної установи «Центральна 

районна лікарня» районної ради 

ВИРІШИЛИ: Погодити проект рішення «Про внесення змін до рішення 14 сесії 

7 скликання №472 «Про співфінансування проекту на 2018 рік»  - щодо проекту  

(програми) «Капітальний ремонт будівлі (утеплення фасадів та покрівлі, ремонт 

покрівлі, заміна вікон та зовнішніх дверей) КУ «Центральна районна лікарня» 

Житомирської районної ради (головний корпус та прибудова до поліклініки)», 

згідно якого суму співфінансування змінено з 731 255 грн. на «1 093 241, 50 

грн.», та рекомендувати його на затвердження районної ради. 

       Результати голосування: 

«За» - 6 (Голік Т.І.,   Кліменко В.М.,     Медведюк О.В.,   Михайлов А.М.,  

Нижник В.Т.,  Стах В.М.). 

«Проти» - 0. 

«Утримались» - 0. 

«Не приймали участь у голосуванні» - 0. 

       Рішення прийнято одноголосно. 

 

 

      Головуючим засідання комісії оголошено закритим. 

 

 

Голова постійної комісії                                                              С.В.Котвицький 

 

 

Секретар комісії                                                                            Т.І.Голік  

 

 

Тимчасовий секретар засідання                                                    В.М.Стах 

 


